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Honglu Liu 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Liu joined Han Kun in 2023 and focuses her practice on commercial dispute resolution.  Ms. 

Liu has assisted in litigation and arbitration cases involving financial and securities disputes including 

securities misrepresentation disputes, liability of managers and custodians of financial products, bond 

default disputes, securities regulatory investigations, and corporate disputes including disputes over 

corporate control, equity transfer and repurchase disputes, etc. 

EDUCATION 
Ms. Liu graduated from Renmin University of China with a LL.B. degree in 2021 and a master's 

degree in Civil and Commercial Law in 2023. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

PUBLICATIONS 
Liu Honglu: On the Effectiveness of a Branch of a Company Providing Guarantees for Others - The 

Interpretation of Article 11 of the Guarantee Interpretation of the Civil Code, UIBE Legal Science, 

Vol 7, University of International Business and Economics Press, 2023. 

Liu Honglu: Interpretive of the catch-all anti-fraud provision in PRC's Futures and Derivatives Law, 

in Futures and Derivatives Law Review, Volume 4, Law Press, 2023. 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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刘虹璐 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 争议解决 

工作经历 

刘虹璐律师于 2023 年加入汉坤，主要从事的业务领域为商事争议解决。刘虹璐律师协助处理

的诉讼和仲裁案件主要涉及证券虚假陈述纠纷、金融产品管理人和托管人责任纠纷、债券违

约纠纷以及证券监管调查应对等金融证券类争议，以及公司控制权纠纷、股权转让和回购纠

纷、股权代持纠纷等公司类纠纷。 

教育背景 

刘虹璐律师于 2021 年获得中国人民大学法学学士学位，于 2023 年获得中国人民大学民商法

学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

最近出版物 

刘虹璐：《论公司分支机构为他人债务提供担保的效力——〈民法典担保解释〉第 11 条的解

释论》，载《贸大法学》第 7 卷，对外经济贸易大学出版社 2023 年版。 

钟维、刘虹璐：《〈期货和衍生品法〉中一般性反欺诈规则的解释论》，载《期货及衍生品法律

评论》第 4 卷，法律出版社 2023 年版。 

工作语言 

中文、英文 


